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Maribor, 17. 1. 2024 

 

ZAPISNIK 

16. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 17. 1. 2024 

(S pričetkom ob 13. uri, v Senatni sobi na Rektoratu UM) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Matic Bobnar (FERI), Jurij Petek (FGPA, online), Nika Atelšek Hozjan 

(FKKT), Lana Vogrinc (FT, online), Nejc Kotnik (FVV), Nina Urbanja (FZV), Nejc Benkovič (MF), 

Hana Beus (PEF, online) 

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Laura Drašček (FERI), David Vozlič (FF, online), Nik Pušnik 

Bakšič (FL), Igor Jugović (FNM), Filip Bračko (FZV), Sara Ćehić (MF), Pina Slaček (EPF) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM  

Ostali prisotni: Nina Planinšek (FERI), Žiga Majcen (FF), Živa Doberšek (FGPA), Andreja Kumer 

(FS), Mojca Tancer Verboten (UM), Robert Presker (UM), Primož Šajher (UM), Janja Žerak 

Vuk (UM), Luka Lah (FERI), Anej M Irgolič (PF, online) 

 

Predlagani dnevni red:   

1. Konstituiranje Študentskega sveta Univerze v Mariboru 

2. Potrditev dnevnega reda 16. redne seje ŠS UM 

3. Cenik storitev UM za študijsko leto 2024/2025 

4. Potrditev zapisnika 15. redne in 7. korespondenčne seje ŠS UM 

5. Pregled neizvršenih sklepov 

6. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 

7. Stalne delovne komisije ŠS UM 

8. Seznanitev ŠS UM z zaključki DS za študentsko anketo vezano na predloge ŠS članic 

9. Program dela ŠS UM 2024 

10. Razno 
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AD. 1. KONSTITUIRANJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU 

 

Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast (EPF) je vljudno pozdravila vse prisotne. 

Povedala je, da smo zaradi odstopov članov v mesecu decembru izvedli nadomestne volitve v 

ŠS UM na sejah ŠS članic. Novoizvoljeni člani in namestniki članov bodo imeli mandat do 

poteka mandata ŠS UM. Izvoljeni kandidati so bili:  

- FZV: Nina Urbanja (članica), Filip Bračko (namestnik članice), 

- FT: Patricija Zorič (namestnica člana), 

- FKKT: Anja Zaverla (namestnica člana), 

- FNM: Igor Jugović (namestnik člana). 

Predsedujoča je nove člane prijazno pozdravila in jim zaželela uspešno in produktivno delo. 

Povedala je, da se ŠS UM najprej mora na novo konstituirati, zato je predlagala sprejetje 

naslednjega sklepa: 

SKLEP 1: 

Po izvedenih nadomestnih volitvah v Študentski svet Univerze v Mariboru se ta konstituira 

v novi sestavi: Nomi Hrast kot predsednica, Matic Bobnar kot član in Laura Drašček kot 

namestnica člana s Fakultete za elektrotehniko, računalništvo in informatiko UM, Rok 

Pahič kot član s Fakultete za kmetijstvo in biosistemske vede UM, Nika Hozjan Atelšek kot 

članica in Anja Zaverla kot namestnica članice s Fakultete za kemijo in kemijsko 

tehnologijo UM, Nejc Benkovič kot član in Sara Ćehić kot namestnica člana z Medicinske 

fakultete UM, Liza Škulj kot namestnica člana s Študentskih domov UM, Tisa Lija Šober kot 

članica in Pina Slaček kot namestnica članice z Ekonomsko-poslovne fakultete UM, Matej 

Makoter Rožmarin kot član in Nina Brezočnik kot namestnica člana s Pravne fakultete 

UM, Jurij Petek kot član s Fakultete za gradbeništvo, prometno inženirstvo in arhitekturo 

UM, Hana Beus kot članica in Lenča Debeljak kot namestnica članice s Pedagoške fakultete 

UM, Nina Urbanja kot članica in Filip Bračko kot namestnik članice s Fakultete za 

zdravstvene vede UM, Nejc Kotnik kot član in Tia Pavlović kot namestnica člana s Fakultete 

za varnostne vede UM, Tim Kokalj kot član in David Vozlič kot namestnik člana s Filozofske 

fakultete UM, Igor Jugović kot namestnik člana s Fakultete za naravoslovje in matematiko 

UM, Nejc Podkoritnik kot član in Nik Pušnik Bakšič kot namestnik člana s Fakultete za 

logistiko UM, Jakob Ban kot član in Grega Grajžl kot namestnik člana s Fakultete za 

energetiko UM ter Lana Vogrinc kot članica in Patricija Zorič kot namestnica članice s 

Fakultete za turizem UM, za mandatno obdobje do 30. 6. 2024. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 2. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 16. REDNE SEJE ŠS UM 

 

Predsedujoča je prebrala 10 točk dnevnega reda ter vprašala prisotne po pripombah. Ker teh 

ni bilo, je predlagala sprejetje naslednjega sklepa:    

  

SKLEP 1:  

ŠS UM potrdi dnevni red 16. redne seje ŠS UM.  

  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Potrjeni dnevni red:   

1. Konstituiranje Študentskega sveta Univerze v Mariboru 

2. Potrditev dnevnega reda 16. redne seje ŠS UM 

3. Cenik storitev UM za študijsko leto 2024/2025 

4. Potrditev zapisnika 15. redne in 7. korespondenčne seje ŠS UM 

5. Pregled neizvršenih sklepov 

6. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 

7. Stalne delovne komisije ŠS UM 

8. Seznanitev ŠS UM z zaključki DS za študentsko anketo vezano na predloge ŠS članic 

9. Program dela ŠS UM 2024 

10. Razno 

 

AD. 3. CENIK STORITEV UM ZA ŠTUDIJSKO LETO 2024/2025 

 

Predsedujoča je povedala, da ŠS UM vsako leto obravnava Cenik storitev UM v skladu z določili 

Statuta UM in Pravilnikom o šolninah in drugih prispevkih v visokem šolstvu. Cenik storitev 

UM sprejema Upravni odbor UM, ki je v letu 2023 na sprejel Navodila o prispevkih in 

vrednotenju stroškov na UM. Predlagala je, da najprej pregledamo Cenik po posameznih 

postavkah in nato glasujemo o več sklepih. Na seji je pozdravila doc. dr. Mojco Tancer 

Verboten, glavnega tajnika UM. Cenik je pripravljen na podlagi prejetih cenikov članic UM, ki 

so jih potrdile na njihovih poslovodnih odborih članic in ŠS članic. Sestavljen je iz petih ločenih 

delov. Gradivo je dostopno ja e-sejah. 
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V skladu z določili Statuta UM in Pravilnika o šolninah in drugih prispevkih v visokem šolstvu 

(Ur. l. RS št. 40/94 in 45/98) Cenik storitev Univerze v Mariboru sprejema Upravni odbor 

Univerze v Mariboru. 

 

Upravni odbor Univerze v Mariboru je leta 2023 sprejel Navodila o prispevkih in vrednotenju 

stroškov na Univerzi v Mariboru, s katerimi Univerza v Mariboru ureja prispevke ob vpisu, 

šolnine in druge prispevke za študij po študijskih programih z javno veljavnostjo.   

Upravni odbor Univerze v Mariboru je na 19. redni seji dne 1. 12. 2023 obravnaval: 

- Tarifo UM in vrednost točke za štud. leto 2024/2025, ki znaša 0,407 EUR in 

- Izhodišča za izračun šolnin za študijsko leto 2024/2025. 

  

Cenik storitev Univerze v Mariboru za študijsko leto 2024/2025 je pripravljen na podlagi 

prejetih cenikov članic UM, ki so jih potrdili na njihovih poslovodnih odborih in študentskih 

svetih. Sestavljen je iz petih ločenih delov, in sicer: 

Cenik vpisnih stroškov za dodiplomski in podiplomski študij  

Prvi del cenika prispevkov ob vpisu za dodiplomski in podiplomski študij je pripravljen skladno 

z določili navodil ob upoštevanju ZUPŠ-1, ZVIS ter Pravilnika o šolninah in drugih prispevkih v 

visokem šolstvu. 

1) PRISPEVKI OB VPISU 

V tabeli »TAB 1 PRISPEVKI OB VPISU« so za študijsko leto 2024/2025 predlagane cene, ki so 

veljale za vpis študentov v študijskem letu 2023/2024, in sicer za obdobje od 1. do 30. 10. 

2023, povišane za približno 8 % zaradi dejanskega povišanja cen v letu 2023 in znašajo: 

- Prispevek za knjižnični sistem UM in UKM: 9,50 EUR,  

- Stroški uporabe programske opreme: 26,75 EUR, 

- Prispevek za interesno dejavnost študentov: 3,60 EUR – po sklepu ŠS UM dne 

13.12.2023 in 

- Prispevek za tutorski sistem UM, ki bo znašal 10,00 EUR. 

V Navodilih o prispevkih in vrednotenju stroškov na UM se je ŠS UM v preteklem letu že 

seznanili z informacijo, da bo v letu 2024/2025 opredeljen tudi prispevek za tutorski sistem 

UM.  

 

Celoten prispevek ob vpisu v 1. letnik, v višji letnik in ob ponovnem vpisu v študijskem letu 

2024/2025 tako znaša 49,85 EUR. 
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Povišanje vpliva tudi na povišanje postavke B – Prispevek za podaljšanje veljavnosti 

študentskih storitev za osebe brez statusa, ki znaša 64,36 EUR.  

Drugi del cenika vpisnih stroškov predstavljajo prispevki za druge posamične storitve. 

Znesek vpisnih stroških se je prilagodila skladno z gibanjem inflacije.  

  

2) PRISPEVKI ZA DRUGE POSAMIČNE STORITVE 

Višino prispevkov za kritje stroškov študijskega in strokovnega informiranja študentov so 

predlagale posamezne članice in Študentski svet UM.  

Študentskemu svetu Univerze v Mariboru so se navedeni predlogi (tabela 1) posredovali v 

obravnavo in v podajo soglasja: 

- Tarifni del cenika – drugi prispevki za študij po študijskih programih z javno veljavnostjo 

s prilogo - tarifa UM in vrednost točke,  

- Šolnine za dodiplomski in podiplomski študij,  

- Cenik knjižničnih storitev Univerzitetne knjižnice Maribor, 

- Cenik stroškov za tuje študente v programih mobilnosti Univerze v Mariboru za štud. 

leto 2024/2025. 

 

Predsedujoča je besedo predala glavnemu tajniku UM, doc. dr. Mojci Tancer Verboten, ki je 

podala dodatne obrazložitve k gradivu. 

 

Doc. dr. Mojca Tancer Verboten je pozdravila vse prisotne. Izpostavila je, da so izhodišča za 

pripravo cenikov predhodno bila potrjena s strani Upravnega odbora Univerze v Mariboru, ki 

je tarifno vrednost točke določil pri 0,407 EUR, prav tako so potrdili izhodišča za izračun šolnin 

na članicah. Spremembe so usklajene z ZUPŠ, tako da so k povišanju vračunani dejanski stroški. 

Na seji ŠS UM je na novo v odločanju prispevek za tutorski sistem, ki predstavlja podlago za 

tutorski sistem na UM, ki glede na akreditacije in evalvacije mora biti vzpostavljen in ne sme 

biti odvisen od zunanje institucije. 

Ker tutorski sistem ne more biti vezani na posamezne študijske programe je bilo sprejeto, da 

se izračuna standard na članico - določeno je, da se na 100 študentov pričakuje vsaj en tutor. 

Letna denarna vrednost tutorja znaša okoli 600 EUR neto, kar je približno enako, kot do sedaj. 

Pričakovano je, da se bo tutorski sistem v prihodnjem študijskem letu uvedel na vseh članicah. 

V navodilih je definirano, da so plačevanja prispevka za tutorje upravičeni tutorji študenti in 

študenti s statusom študenta s posebnimi potrebami. Ob vpisu bodo prispevek plačali vsi, ko 

študijsko leto steče in so urejeni statusi, bo v mesecu novembru opravljen poračun in bodo 
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tisti, ki so upravičeni prispevka prejeli vračilo. 

Izpostavila je še, da se bodo umaknile posamezne postavke na članicah, ker se je način 

plačevanja šolnin spremenil. 

 

Prodekanica Andreja Kumer (FS) je vprašala, zakaj so študenti s posebnimi statusi opravičeni 

plačila prispevka. 

Doc. dr. Mojca Tancer Verboten je odgovorila, da je tako bilo določeno ob spremembi vsebine 

Navodil o prispevkih in vrednotenju stroškov na UM, v postopku sta se o tem strinjala tudi UO 

in ŠS UM. 

 

Prodekan Nejc Kotnik (FVV) je vprašal, zakaj so tutorji študenti opravičeni plačila prispevka. 

Doc. dr. Mojca Tancer Verboten je odgovorila, da je tako smiselno, ter da se kasneje opravi 

poračun. 

 

Prodekan Nejc Kotnik (FVV) je povedal, da je na nekaterih članicah tutorstvo financirano s 

strani fakultete ter vprašal, kaj se bo zgodilo s tem financiranjem. 

Doc. dr. Mojca Tancer Verboten je odgovorila, da so fakultete dolžne v celoti porabiti 

financiranje, prejeto za tutorski sistem. Za ostale predhodne vire financiranja tutorjev se lahko 

dogovorijo z dekani, da se namenijo za druge študentske aktivnosti. 

 

Prodekanica Andreja Kumer (FS) je vprašala, ali so prispevki namenjeni samo za izplačila 

honorarjev ali tudi za na primer projekte tutorjev. 

Pomočnik glavnega tajnika Robert Presker (UM) je odgovoril, da se skladno z Navodili nameni 

90% financiranja za honorarje tutorjev, 10% pa za ostale dogodke in izobraževanja. 

 

Prodekanica Andreja Kumer (FS) je vprašala, kdo upravlja s preostalimi 10%. 

Doc. dr. Mojca Tancer Verboten je odgovorila, da z denarjem v celoti upravlja članica. 

Predlagala je, da se tutorji študenti dogovorijo z dekanom, kako se bo teh 10% financiranja 

porabilo. 

Predsedujoča je dodala, da je ta vsebina že bila obravnavana na seji ŠS UM ter predlagala, da 

si študenti navodila natančno preberejo in tako lažje sodelujejo pri pripravah tutorskega 

sistema na svojih članicah. 

 

Članica Nika Atelšek Hozjan (FKKT) je vprašala, za koliko prispevek spremeni višino zneska ob 

vpisu. 

Predsedujoča je odgovorila, da je znesek ob vpisu znaša 49,85 EUR, prispevek za tutorski 

sistem pa je 10 EUR. 



 
 

Slomškov trg 15 
2000 Maribor, Slovenija 

 

Prodekan Žiga Majcen (FF) je vprašal, zakaj se je cena komisijskega izpita zvišala za tako 

vrednost. 

Doc. dr. Mojca Tancer Verboten je odgovorila, da izračun temelji na vrednostitočke. Del, ki je 

vezan na delo visokošolskih učiteljev je vezan na višino dviga plač na javnih visokošolskih 

zavodih. 

Predsedujoča je dodala, da se je višina vrednosti točke povišala skladno z inflacijo. 

 

Namestnica člana Sara Ćehić je vprašala, ali se na seji ŠS UM potrjuje višanje zneska točke. 

Predsedujoča je odgovorila, da je o znesku že odločal UO. 

 

Ker ni bilo želje po drugi razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 3.1: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s Cenikom prispevkov ob vpisu za 

dodiplomski in podiplomski študij v študijskem letu 2024/2025, kot je prikazan v 

Tabeli 1 pod točko 1 - PRISPEVKI OB VPISU. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0, VZDRŽANI: 2 

 

SKLEP 3.2: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s Cenikom prispevkov ob vpisu za 

dodiplomski in podiplomski študij v študijskem letu 2024/2025, kot je prikazan v 

Tabeli 1 pod točko 2 - PRISPEVKI ZA DRUGE POSAMIČNE STORITVE. Prispevek za 

druge posamične storitve plačajo vsi študenti posameznih članic, ki se udeležijo 

tečajev tujih jezikov in vsi študenti posameznih članic, ki so predlagale posamezen 

prispevek. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 10, PROTI: 0, VZDRŽANI: 3 

 

SKLEP 3.3: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s Tarifnim delom cenika Univerze v 

Mariboru za študijsko leto 2024/2025, in sicer za druge prispevke za študij po 

študijskih programih z javno veljavnostjo, kot je prikazan v Tabeli 2. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 10, PROTI: 0, VZDRŽANI: 3 
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SKLEP 3.4: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša z višino šolnin za izredni in redni 

dodiplomski in podiplomski študij na Univerzi v Mariboru za študijsko leto 

2024/2025, kot so prikazane v Tabelah 3 in 3a. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 10, PROTI: 0, VZDRŽANI: 3 

 

SKLEP 3.5: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s cenami za študijske programe 

izpopolnjevanja izobrazbe za štud. leto 2024/2025 (iz tabele 3): 

a) na FF in PEF: Pedagoško-andragoško izobraževanje - 2.100 EUR,  

b) na FF in PEF (skupni študijski program za izpopolnjevanje): Izpopolnjevanje iz 

zgodnjega učenja nemščine oz. angleščine 3.300 EUR 

c) na PEF: Študijski program za izpopolnjevanje iz gospodinjstva- 3.700 EUR, 

č) na PEF: študijski program za izpopolnjevanje delo z otroki/mladostniki s težavami 

na področju socialnega vključevanja - 1.900 EUR,  

d) na FNM: Poučevanje naravoslovja v 6. in 7. razredu OŠ- 2.225,00 EUR, 

e) na FNM: Izpopolnjevanje iz organizacije informacijskih dejavnosti v vzgoji in 

izobraževanju -1.900 EUR,  

f) na PF: Specializacija znanj iz korporacijskega prava- 2.140 EUR,  

g) na PF: Specializacija znanj iz davčnega prava - 2.140 EUR,  

h) na FGPA: Trajnostna gradnja - 2.390 EUR. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 10, PROTI: 0, VZDRŽANI: 3 

 

SKLEP 3.6: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s Cenikom knjižničnih storitev za 

študijsko leto 2024/2025 za Univerzo v Mariboru (UKM in članice UM), kot je 

prikazan v Tabeli 4. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0, VZDRŽANI: 2 
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SKLEP 3.7: 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s Cenikom stroškov za tuje študente v 

programih mobilnosti Univerze v Mariboru za štud. leto 2024/2025, kot je prikazan 

v Tabeli 5. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0, VZDRŽANI: 2 

 

Predsedujoča se je zahvalila doc. dr. Mojci Tancer Verboten, glavnemu tajniku UM za 

dodatno obrazložitev pri tej točki. 

 

AD. 4. POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE IN 7. KORESPONDENČNE SEJE ŠS UM 

 

Predsedujoča je povedala, da je na e-sejah bil naložen zapisnik 15. redne seje ŠS UM, ki je 

potekala dne 13. decembra 2023 in zapisnik 7. korespondenčne seje, ki je potekala do 10. 

januarja 2024. 

Na sejah smo obravnavali:  

- 15. redna seja: poleg obstoječih točk smo opredelili prispevek za interesno dejavnost 

študentov, podali smo mnenje k Predlogu sprememb in dopolnitev Pravilnika o 

doktorskem študiju na Univerzi v Mariboru, sprejeli smo tudi poročilo o delovanju ŠS 

UM. 

- 7. korespondenčna seja: seznanili smo se z odstopnimi izjavami članov in namestnikov 

članov ŠS UM in sprejeli sklep o izvedbi volitev.  

Ker ni bilo razprave, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 4: 

ŠS UM potrdi zapisnika 15. redne in 7. korespondenčne seje ŠS UM. 

  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 5. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 

 

Pod ustaljeno točko v izvrševanju ni bilo nobenega drugega sklepa, zato je predsedujoča 

predlagala sprejetje naslednjega sklepa:  

 

SKLEP 5: 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 6. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM  

 

Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM, Luko Lahom, predstavila poročila s 

sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

  

Senat Univerze v Mariboru: 

Potekala je 6. redna seje Senata Univerze v Mariboru, na kateri so bile sprejete Spremembe in 

dopolnitve Pravilnika o doktorskem študiju na UM, sprejeta so bila Navodila o izvajanju 

praktičnega izobraževanja na UM, sprejet je bil Dokument o upravljanju, izgradnji in razvoju 

knjižnične zbirke ter zagotavljanju dostopa do elektronskih informacijskih virov knjižnic 

Univerze v Mariboru. Obravnavana je bila pobuda Centra za zaslužne profesorje in upokojene 

visokošolske učitelje UM glede umika določila o ukinitvi univerzitetnega e-naslova ob 

upokojitvi visokošolskih učiteljev. 

 

Upravni odbor UM:  

Na 28. redni seji so na UO UM obravnavali poslovno poročilo Centra za uporabno matematiko 

in teoretično fiziko UM (CAMTP) za leto 2022. Prav tako so obravnavali dokument identifikacije 

investicijskega projekta Center odličnosti GreenHer: zelena dediščinska znanost. Prav tako so 

se seznanili s poročilom o postopku vpeljave brezpapirnega poslovanja. 
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Habilitacijska komisija: 

Na 4. redni seji Habilitacijske komisije so člani obravnavali predloge za izvolitev v naziv in 

podali pozitivno mnenje 1 vlogi za naziv redni profesor, 9 vlogam za naziv docent, 8 vlogam za 

naziv asistent, višji strokovni sodelavec, strokovni sodelavec in učitelj veščin, ter 1 vlogi za 

izvolitev v naziv znanstveni sodelavec. Člani so prav tako obravnavali delovno gradivo Meril za 

volitve v nazive visokošolskih učiteljev, znanstvenih delavcev in visokošolskih sodelavcev. 

 

Komisija za ocenjevanje kakovosti: 

KOKU se ta mesec ni sestala. 

 

Komisija za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje: 

Člani Komisije za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje so na svoji 17. redni seji 

obravnavali predlog poletne šole Barrier-free, accesible, inclusive cross-border public 

transport. Seznanili so se z informacijami o aktualnih zadevah v programu Erasmus+. Ugotovili 

so, da bi morali povečati mobilnosti študentov, da bi lahko povečali mobilnost profesorjev 

zaradi predpisanega razmerja 70:30. Seznanili so se še z delom zagonskega elaborata za prijavo 

ATHENA-e na razpis programa Erasmus+ za evropske univerzitetne spodbude. 

 

Komisija za izobraževanje in študij: 

Člani Komisije za izobraževanje in študij so na svoji 8. redni seji obravnavali spremembe 

študijskih programov na članicah EPF, FGPA, FL, FZV in PEF. Nato so se seznanili z analizo 

prijave in vpisa za študijske programe Univerze v Mariboru v študijskem letu 2023/2024 in z 

navodili in izhodišči za pripravo Programa dela 2024 in Načrta izvajanja študijske dejavnosti 

Univerze v Mariboru za obdobje 2025–2028. Komisija je podala pozitivno mnenje k Razpisu za 

vpis v podiplomske študijske programe Univerze v Mariboru v študijskem letu 2024/2025 za 

del razpisa, vezan na magistrski študij. 

 

Svet Doktorske šole: 

Člani Sveta Doktorske šole so na svoji 8. redni seji obravnavali potrditev desetih tem 

doktorskih disertacij. Na podlagi pripomb Senata UM so se dogovorili, da se bo več pozornosti 

namenjalo jezikovni pravilnosti doktorskih disertacij. Sprejeli so 10 sprememb študijskih 

programov. Obravnavali so Razpis za vpis v podiplomske študijske programe Univerze v 
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Mariboru v študijskem letu 2024/2025, Analizo prijave in vpisa za študijske programe Univerze 

v Mariboru za študijsko leto 2023/2024 ter Navodila in izhodišča za pripravo Programa dela 

2024 in Načrta izvajanja študijske dejavnosti Univerze v Mariboru za obdobje 2025–2028. Pod 

točko razno so predstavili povzetek dejavnosti SDŠ ter podali pobudo za organiziranje srečanja 

mentorjev na doktorskem študiju. 

 

Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve: 

Člani Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve so na 1. redni seji obravnavali podporne 

aktivnosti za raziskovalce pri pripravi prijav na razpise Obzorja Evrope – ERC in MSCA, nato 

podporne aktivnosti MSCA na nacionalni in institucionalni ravni ter časovnica aktivnosti za 

študijsko leto 2024-2025. Člani so se seznanili s cilji na področju vključevanja študentov v 

znanstvenoraziskovalno in projektno delo. Člani komisije so predlagali, da se uredi enotna 

vstopna točka za študente, ki bi zajemala vse potrebne informacije in pregled možnosti 

vključevanja. Člani so se seznanili še s prijavo Univerze v Mariboru na javni razpis za 

(so)financiranje raziskovalnih projektov za leto 2024. Kot zadnje so se člani seznanili z 

omejitvijo števila prijav na razpisa Erasmus+ KA210 in KA220. 

 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6: 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 7. STALNE DELOVNE KOMISIJE ŠS UM 

 

Predsedujoča je povedala, da so v sklopu Stalnih delovnih komisij ŠS UM bili izvedeni sledeči 

projekti: 

- Zbiranje sladkarij in igrač za otroke iz socialno šibkejših družin  in dobrodelni 

koncert, na katerem smo 19. decembra 2023 zbrano predali Društvu prijateljev 
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mladine Maribor. Predsedujoča se je zahvalila vsem za pomoč, še posebej pa 

predstavnikom Stalnih delovnih komisij. 

- 1. seminar za prodekane za študentska vprašanja, ki je potekal 18. decembra 2023. 

 

PREDSTAVNICA ZA STIKE Z JAVNOSTJO 

Predstavnica za stike z javnostjo Nina Planinšek (FERI) je povedala, da je v januarskem času 

pomembno, da promoviramo študentsko anketo. Letos je UM pripravila dva video posnetka 

za promocijo ankete. Vsi prodekani bodo pozvani k deljenju posnetkov, da se doseže čim več 

študentov. Na ŠS UM bodo pripravljene dodatne vsebine, na voljo bodo grafike, napisi in 

posnetki, ki jih bodo prodekani lahko uporabili za promocijo na lastnih profilih ŠS članic. 

Predsedujoča je povedala, da je v petek, 12. januarja 2024 potekala 1. seja Sveta Vlade RS za 

študentska vprašanja, kjer so imenovani predstavniki študentje vseh univerz in študentskih 

organizacij, prav tako pa so v delovnem telesu tudi predstavniki vseh ministrstev.  

Krajši povzetek 1. seje Sveta Vlade RS za študentska vprašanja: 

Seja je potekala 12. januarja 2024 ob 10. uri v prostorih Ministrstva za visoko šolstvo, znanost 

in inovacije. 

  

Točka 1: Duševno zdravje študentk in študentov 

Točka 1 je obravnavala duševno zdravje študentov, stanje je bilo predstavljeno s strani 

različnih univerz in študentskih organizacij. Univerze (UM, UL, NU, UNG, UP – ŠOUP) so 

predstavile svoje ukrepe, kot so psihološke svetovalnice, podporne skupina za študente, in 

različne iniciative za psihološko pomoč, enako so nato predstavile tudi študentske organizacije 

(ŠOU Ljubljana, ŠOUP, ŠOUM, ŠOS, ŠKIS). MVZI je predlagalo nadgradnjo dejavnosti na 

visokošolskih zavodih s »pisarnami za duševno zdravje« ter sofinanciranje pilotnih projektov, 

s katerimi bi omenjene pisarne vzpostavili na univerzah. V pripravi je tudi Pravilnik o študentih 

s posebnimi potrebami in posebnim statusom ter Pravilnik proti spolnemu nasilju in 

trpinčenju. Ministrstvo za zdravje opozarja na potrebo po ureditvi psihološke pomoči ter 

poudarja pomen preventive. Sklepom v razpravi so bili določeni naslednji koraki, kot so 

pregled aktivnosti na področju psihosocialne podpore, povabilo študentov k medresorski 

delovni skupini, razpis za pilotne projekte ter preučitev možnosti za preventivne psihološke 

preglede. 

  

Sprejeti sklepi: 

  



 
 

Slomškov trg 15 
2000 Maribor, Slovenija 

 

− Sklep 1: Opravi se pregled vseh aktivnosti na področju psihosocialne podpore 

študentom, vključno z univerzami, študentskimi organizacijami in zdravstvenimi 

ustanovami. 

− Sklep 2: K medresorski delovni skupini Ministrstva za zdravje se povabi še predstavnike 

študentov, da sodelujejo pri pripravi akcijskega načrta za duševno zdravje. 

− Sklep 3: Ministrstvo za visoko šolstvo in znanost pripravi razpis za pilotne projekte, pri 

čemer poudarja pomembnost elementov, kot so preventiva, kurativa in ozaveščanje 

za tiste, ki delajo z mladimi. 

− Sklep 4: Raziskujejo se možnosti za preventivne psihološke preglede, bodisi v okviru 

sistematskih pregledov bodisi kot ločena inovativna kampanja. 

  

  

Točka 2: Bivanjska problematika 

  

Točka 2 je obravnavala bivanjsko problematiko študentov, pri čemer so bili predstavljeni načrti 

za izgradnjo novih študentskih domov, trenutne investicije, študentske prostorske težave, 

potrebe, ter izzivi s tujimi študenti. MVZI poudarja strategijo za ozelenitev in gradnjo novih 

domov do leta 2030, s poudarkom na pomanjkanju ležišč in slabih pogojih v obstoječih 

domovih. Sklepi sestanka vključujejo preučitev statusa tujih študentov za pridobitev 

nastanitve ter razmišljanje o ukrepih za privabljanje zasebnikov k sodelovanju na področju 

študentskega bivanja. 

 

Sprejeti sklepi: 

  

− Sklep 1: Izvede se preučitev statusa tujih študentov v zvezi z nastanitvijo, z namenom 

raziskati možnosti tako javnih kot zasebnih rešitev. 

  

− Sklep 2: Razpravlja se o ukrepih za privabljanje zasebnikov k sodelovanju na področju 

študentskega bivanja, vključno s preprečevanjem birokratskih ovir in spodbujanjem 

kakovosti študentskih domov. 

  

Poleg tega je napovedan naslednji sestanek februarja 2024, skladno s poslovnikom, ki določa 

sestanke vsak mesec ali na dva meseca. 
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Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 7: 

ŠS UM se seznani s poročili predsednikov stalnih delovnih komisij ŠSUM o izvedenih 

projektih in z aktivnostmi na projektih, ki so v pripravi. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 8. SEZNANITEV ŠS UM Z ZAKLJUČKI DS ZA ŠTUDENTSKO ANKETO VEZANO NA PREDLOGE 

ŠS ČLANIC 

 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM  v mesecu aprilu obravnaval poročila o študentski 

anketi, ki so jih pripravili študentski sveti članic. Nato je ŠS UM predloge posredoval Delovni 

skupini za pripravo študentske ankete. Na seji je pozdravila g. Roberta Preskerja, pomočnika 

glavnega tajnika UM in vodjo Oddelka za razvoj in študentske zadeve UM, ki je predstavil 

zaključke Delovne skupine za študentsko anketo, ki so vezani na predloge članic.  

 

Robert Presker, pomočnik glavnega tajnika UM je povedal, da na UM deluje delovna skupina, 

ki se načeloma sestaja enkrat letno in obravnava vse prispele pripombe in predloge, ki se 

nanašajo na ovire ali izboljšave študentske ankete in analize rezultatov. 

ŠS Fakultete za turizem je predlagal, da bi opisni komentarji bili vidni prodekanu študentu oz. 

študentskemu svetu fakultete v postopku podaje mnenja pri habilitaciji. Predlog se ponavlja 

letno in je že večkrat bil zavrnjen kot neizvedljiv. Zapis v pravilniku je tak, kot so se o njem 

dogovorili s predstavniki fakultet, kaj se njim zdi kot dopustno pri  vidnosti opisnih mnenj. 

ŠS Fakultete za organizacijske vede je podal podoben predlog; predlagali so še, da se 

ocenjevalna letvica spremeni na sistem od 1 do 5, namesto od –2 do 2. Delovna skupina je 

sprejela, da se z vidika kontinuitete in primerljivosti ohrani dosedanji sistem. 

Pri predlogu ŠS Ekonomsko-poslovne fakultete je delovna skupina bila mnenja, da se dolžina 

ankete ohrani takšna, kot je sedaj. 

ŠS Fakultete za energetiko je predlagal enako, kot ŠS FT. 

ŠS Fakultete za strojništvo je predlagal, da bi anketo bilo potrebno izpolniti največ en mesec 

po opravljenem izpitu, da so ocene čim bolj resnične. Delovna skupina bo predlog preučila in 
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preverila možnosti znotraj AIPS-a, da se študenta takoj po vpisu ocene opozori na anketo 

preko e-pošte in sporočila v AIPS-u. Delovna skupina je mnenja, da bi časovno omejevanje 

prineslo negativne posledice, zato so se odločili, da preučijo prej omenjeno možnost. 

ŠS Fakultete za varnostne vede je predlagal podobno kot ŠS EPF. Dodali so, da je ocena na 

anketi pogosto odvisna od ocene na izpitu, kjer se vedno znova pojavlja vprašanje, kako 

motivirati študente k realnemu ocenjevanju. Delovna skupina je ponovno bila mnenja, da se 

format ankete ohrani. 

 

Sejo je ob 13:50 zapustila članica Nika Atelšek Hozjan (FKKT). 

 

Robert Presker (UM) je še dodal, da ocene na anketi niso namenjene razvrščanju učiteljev. 

Prodekan Nejc Kotnik (FVV) je vprašal, zakaj se potem razvršča najboljše in najslabše ocenjene 

učitelje. 

Robert Presker (UM) je odgovoril, da na seznam niso uvrščeni z namenom razvrščanja, temveč 

ker ima dekan pravico, da opravi razgovore z najbolje in najslabše ocenjenimi učitelji. 

 

Prodekan Nejc Kotnik (FVV) je dodal, da ga moti interpretacija teh seznamov. Če upoštevamo 

povprečno oceno UM, je profesor lahko med najbolje ocenjenimi na fakulteti, čeprav je 

njegova ocena daleč pod povprečjem, na primer 0,80. 

Robert Presker (UM) je odgovoril, da je to stvar dogovora med dekanom in izvajalci učnih enot, 

če se v takem primeru opravi razgovor. Nadaljeval je z naštevanjem predlogov. 

ŠS Fakultete za kmetijstvo in biosistemske vede je predlagal, da se obvezno poda opisno 

mnenje, če študent poda negativno oceno. Delovna skupina je mnenja, da je to psihološko 

utrujanje in je predlog iz tega razloga bil zavrnjen. 

ŠS Fakultete za elektrotehniko, računalništvo in informatiko je predlagal, da se rezultati ankete 

pridobijo dvakrat letno, ob koncu vsakega semestra. Delovna skupina sicer pozdravlja sprotno 

spremljanje rezultatov, ampak zaradi velike količine podatkov je Računalniški center UM 

mnenja, da to za zdaj ni izvedljivo. Delovna skupina bo predlog morda ponovno obravnavala 

kasneje. 

 

Robert Presker (UM) je nadaljeval, da se je pojavila težava anonimnosti pri enotah z malo 

študenti. Predlagano je bilo, da se upoštevajo zgolj ankete za učne enote, kjer je na voljo vsaj 

5 izpolnjenih anket in 50 % odzivnost, za kar bo potrebna sprememba pravilnika. K 

pripombam, da se asistente ocenjuje pri točki ocenjevanja, bo v anketi podana dodatna 

obrazložitev. 

 

Prodekan Nejc Kotnik (FVV) je vprašal, kakšna bo ta razlaga. 
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Robert Presker (UM) je odgovoril, da je težko imeti ločen vprašalnik za asistente, zato bo 

podana razlaga, da korespondent naj izbere možnost, da ne odgovori na vprašanje. 

 

Delovna skupina je iz več fakultet prejela predlog glede upoštevanja ocene študenta, ki ni 

obiskoval pedagoškega procesa. Študentu, ki bo izbral možnost, da je bil prisoten manj kot 50 

%, se bo odprlo dodatno okno, kjer bo lahko podal opisno mnenje, zakaj pedagoškega procesa 

ni obiskoval. 

Prodekanica Andreja Kumer (FS) je vprašala, ali se bo taka ocena upoštevala. 

Robert Presker (UM) je odgovoril, da jih zanima razlog za slabo obiskanost in da ocena ne bo 

izločena iz celote. 

 

Prodekanica Andreja Kumer (FS) je povedala, da imajo težavo s tem, da se študenti predavanj 

ne udeležujejo zaradi profesorjev. Kljub temu imajo profesorji visoke ocene in tako ne morejo 

zagovarjati negativnega mnenja o profesorju, ker ima kljub slabemu pedagoškemu delu visoko 

oceno. 

Robert Presker (UM) je dodal, da bo potrebno določiti, kdo ima dostop do mnenj v opisnih 

poljih. 

 

Prodekanica Pina Slaček (EPF) je vprašala, ali se bo pri problemu anonimnosti upoštevalo 

število 5 študentov na predmet ali usmeritev. 

Robert Presker (UM) je odgovoril, da se bo gledalo glede na usmeritev, torej vsaj pet študentov 

na usmeritev znotraj predmeta. 

 

Namestnica člana Sara Ćehić (MF) je vprašala, ali obstaja možnost, da je anketa odprta skozi 

celotno leto in ne komaj po vpisani oceni. 

Robert Presker (UM) je povedal, da naj podajo predlog na delovno skupino. Ker anketa vsebuje 

vprašanja vezana na ocenjevanje, bi bila potrebna velika mera zaupanja, da se ne bi 

odgovarjalo na ta vprašanja še pred izpiti. 

Sara Ćehić (MF) je dodala, da imajo nekatere izvajalce samo na uvodnem predavanju in nikoli 

več. 

 

Ker ni bilo želje po drugi razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 8: 

ŠS UM se seznani z zaključki DS za študentsko anketo, vezane na predloge ŠS članic. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 9. PROGRAM DELA ŠS UM 2024 

 

Predsedujoča je povedala, da Študentski svet UM v skladu s 36. členom Pravilnika o delovanju 

in sestavi študentskih svetov sprejme program dela in finančni načrt Študentskega sveta 

univerze za tekoče koledarsko leto in skrbi za njegovo izvrševanje. ŠS UM skladno s tem vsako 

leto pripravlja program dela, kjer opredeli dolgoročne in kratkoročne cilje ter kazalnike, s 

katerimi bo te cilje dosegal. Prav tako vsebuje pregled doseganja ciljev v preteklem letu in 

zastavljene številke za naslednje leto. V mesecu decembru smo na seminarju za prodekane za 

študentska vprašanja uskladili in predstavili program dela ter cilje.  

 

Dolgoročni cilji ŠS UM so enaki kot pretekla leta, saj so vezani na Strategijo UM 2021-2030. Pri 

kratkoročnih ciljih smo tokrat dodali nov cilj, ki je vezan na zeleni prehod in aktivnosti, ki bodo 

na tem področju izvedene. Predsedujoča je na kratko predstavila še Finančni načrt za leto 

2024. 

 

Prodekanica Živa Doberšek (FGPA) je povedala, da smo govorili o povišanju honorarja, kar pa 

ni razvidno v FN. 

Predsedujoča je odgovorila, da so bili opravljeni vsi izračuni in dvig postavke ni mogoč. Je pa 

napovedan dvig minimalne urne postavke, takrat se bo sredstva jemalo od projektov ŠS UM. 

Prodekanica Živa Doberšek (FGPA) je predlagala, da bi se za sofinanciranje namenilo 60.000 

EUR namesto 50.000 EUR. 

Predsedujoča je povedala, da je to odvisno od porabe sredstev. Še vedno ostajajo sredstva iz 

preteklih let, tako da se lahko naredi dodatni poziv na podlagi ostankov. Povišanje sredstev 

lahko načrtujemo za naslednje leto. Izrazila je upanje, da bo izvedenih čim več projektov, saj 

imamo tako podlago, da predlagamo višanje sredstev. 

Robert Presker (UM) je dodal, da je Uredba 2024, iz katere prejmemo sredstva od MVZI, od 

lani povišala. 

Prodekan Žiga Majcen (FF) je dodal, da se je od lani menjalo veliko prodekanov študentov in 

zato niso imeli možnosti prijave na dodatni poziv. 

Predsedujoča je odgovorila, da bodo to možnost imeli letos. 

 

Prodekanica Pina Slaček (EPF) je vprašala glede bruto vrednosti plače zaposlenega v Službi za 

študentske zadeve, ki se financira iz sredstev. 

Robert Presker (UM) je povedal, da se držijo smernic, kako se lahko porabljajo sredstva, 

namenjena za izvedbo obštudijskih dejavnosti. Predvideno je, da se iz teh sredstev financira 

ena plača zaposlenega, ker sodeluje pri izvedbi obštudijske dejavnosti. 
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Prodekanica Živa Doberšek (FGPA) je izpostavila, da je Bruc beležka prijavljena pot točko SŠZ 

in vprašala, ali gre za napako. 

Robert Presker (UM) je povedal, da je načeloma vseeno, ker se Bruc beležka financira s 

sredstev za interesno dejavnost. Za to se nameni polovica sredstev, druga polovica pa se glede 

na število študentov razdeli med članice. 

Prodekanica Živa Doberšek (FGPA) je vprašala, ali se morajo sredstva porabiti specifično za 

beležke. 

Robert Presker (UM) je odgovoril, da mora biti tiskovina in namenjena informiranju študentov. 

 

Ker ni bilo druge želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 9.1: 

ŠS UM potrdi Finančni načrt Študentskega sveta UM za leto 2024, kot je razvidno iz 

priloge: FINANČNI NAČRT ŠS UM_2024.pdf. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0, VZDRŽANI: 1 

 

SKLEP 9.2: 

ŠS UM potrdi Program dela Univerze v Mariboru - za področje interesna dejavnost 

študentov, za leto 2024. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 10. RAZNO 

 

Predsedujoča je povedala, da so člani verjetno že opazili ali izkusili problematiko plačljivih 

parkirnih mest na Koroški cesti pri Filozofski fakulteti, Fakulteti za naravoslovje in matematiko 

in Pedagoški fakulteti ter Študentskih domovih UM. ŠS prej omenjenih članic so pripravili dopis 

in ga naslovili na župana Mestne občine Maribor. Besedo je predala prodekanu Žigi Majcnu 

(FF), da predstavi vsebino dopisa. 

 

Prodekan Žiga Majcen (FF) je povedal, da so štirje študentski svetovi na župana MOM naslovili 

dopis oz. Odprto pismo glede problematike plačljivih parkirišč, kjer skoraj izključno parkirajo 

samo študenti. Predstavili so celotno problematiko, vključno s pomanjkljivimi avtobusnimi 
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linijami in kolesi mBajk. V območju kampusa sta na voljo zgolj dve avtobusni liniji, ki vozita na 

30 ali 45 minut ter 42 koles mBajk. Zdi se jim neprimerno, da študent, odvisen od javnega 

potniškega prometa, potrebuje 2 uri, da pride od npr. Slovenske Bistrice do fakultete. To, da 

študenti na predavanja pridejo z avti, ni izkaz premoženja temveč edina rešitev, ki jo imajo, 

kljub visokemu strošku. Parkirišče je od uvedbe plačljive cone v večini prazno. Na MOM je bilo 

povedano, da so plačljive cone uvedli zaradi lokalnih stanovalcev, ki pa stanujejo 15 minut hoje 

vstran. 

Predsedujoča je dodala, da bomo nastalo situacijo še naprej spremljali. 

Predsedujoča je še povedala, da smo prejeli poziv za imenovanje članov študentov v Komisijo 

za podelitev naslovov, priznanj in nagrad UM. Rok za imenovanje je 10. februar 2024, zato je 

prisotnim predlagala izvedbo izredne seje ŠS UM dne 25. januarja 2024. Prisotni člani so se 

strinjali. 

 

Ker želje po dodatni razpravi ni bilo, je predsedujoča zaključila sejo.   

  

Seja se je končala 14:20.  

  

Sekretar Študentskega sveta    

Univerze v Mariboru,     

    

Luka Lah, l. r.    

    

Prorektorica za študentska vprašanja    

Univerze v Mariboru,    

     

Nomi Hrast, l. r.    

    

 


